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Geachte leden van de raad vanavond behandeld U het Strategisch 

Huisvestingsplan Onderwijs. 

Als wijkraad Sinnevelt maken wij ons zorgen over de eventuele uitbreiding in 

de komende jaren van de Verbeelding gesitueerd aan de Louis Couperusstraat/ 

Henri Borelstraat. 

In juni 2014 heeft de wijkraad bij de wethouders Cassée en Snoek middels een 

brief hun bezorgdheid uitgesproken over de te verwachten wijzigingen van 

eventuele woningbouw terwijl  het bestemmingsplan Maatschappelijke 

Doeleinden aangeeft . 

Sinds begin 2018 is , na een kleine opknapbuurt, de school de Verbeelding  hier 

gesitueerd en begonnen met 5 leerlingen.      

Nu lezen wij in het Raadsstuk : vragen naar aanleiding van Strategisch 

onderhoudsplan onder 6 , dat de verbeelding verwacht in oktober 2020 -  60 

leerlingen te huisvesten en 100 leerlingen aan het eind van het schooljaar 

2020-2021 . Voor de levensvatbaarheid van de Verbeelding is het echter wel 

wenselijk dat de school gestaag kan uitgroeien tot een volwaardige 8-klassige 

school. 

Er was vervangende nieuwbouw voor deze school opgenomen in het concept 

Strategisch Huisvesting Onderwijs  2019 – 2020 voor een bedrag van meer dan 

800.000 euro 

Er zijn volgens dit concept 2 of 3 mogelijkheden voor vervanging op de huidige 

locatie: 

1 vervangende nieuwbouw op een andere locatie  

2 in gebruik name van een bestaand gebouw in de buurt  

3 of uitbreiding op de huidige locatie 



 

Door de oude Raad is na een lang proces  dat bijna 2 jaar duurde,  de fout in 

ons bestemmingsplan met  wethouder van Spijk, toen wethouder ruimtelijke 

Ordening en de cie ontwikkeling - met  de belanghebbende besproken  - daarna 

in de besluitvorming gekomen en de fouten  zijn in het veegplan hersteld. Het 

heeft de gemoederen lang bezig gehouden en voor veel aanloop op de 

jaarvergaderingen gezorgd. 

Wij denken dat vervangende nieuwbouw op de huidige locatie indien er een 8-

klassige school moet komen  zal leiden  tot overschrijding van de bouwnormen 

die vast gelegd zijn in ons bestemmingsplan  en tot verzet van de 

buurtbewoners rondom het schoolplein. Bovendien moeten hier kosten voor 

de sloop en tijdelijke huisvesting gemaakt worden en zal  er groen verdwijnen 

en de rust in de wijk zal worden verstoord. 

Als wijkraad willen wij U onder de aandacht brengen dat  er op het Herman 

Heyersmans plantsoen een school voor gehandicapten staat waarvan de 

Hartekampgroep eigenaar is maar dat deze school sinds september 2019 leeg 

staat en de Hartekampgroep, zover onze informatie strekt  tot op heden nog 

geen bestemming heeft voor dit gebouw. 

Mogelijk een plek voor een nieuw te bouwen school de Verbeelding. 

Wij hopen dat u in uw overleg met het bestuur van de Verbeelding genoemde 

punten meeneemt,  om zo  gezamenlijk tot een goed alternatief voor de 

bewoners en de school te komen. 

 

Ria Luisini - Hulsmann 

Vz. Wijkraad Sinnevelt 

  

    

  

 


